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Po pożegnaniu Ruedigera Juan Jesus ma nadzieję na większe szanse

występów w pierwszym składzie. Brazylijczyk udzielił wywiadu dla Roma

TV po jednym z treningów. 

Jak idzie praca?

- Świetnie, cały zespół pracuje jak najlepiej, aby zrozumieć zamysły trenera.  Już w

jednym meczu pokazaliśmy, że potrafimy być zwarci w defensywie, wykonujemy

świetną pracę i dobry sezon przygotowawczy.

Di Francesco pracuje bardzo dużo nad poszczególnymi formacjami. Jak się

w tym odnajdujesz?

- Bardzo dobrze, liczy się bycie zwartym na boisku, w ten sposób można pomagać

drużynie, możemy odbierać piłkę, aby przeprowadzać szybki kontratak. I jeśli

stracimy piłkę, zespół jest zwarty, aby szybko ją odzyskać, dla mnie zmienia się

niewiele czy gram na środku czy na boku obrony. Liczy się, aby zespół był zwarty na

boisku. 

Z Kolarovem formacja obronna jest pełna?

- Obrona była już zbudowana wcześniej, ufam w stu procentach tym, którzy tu są.

Teraz Kolarov jest wartością dodaną, jest doświadczony, grał w Lazio i City. Jest

wielkim graczem i mamy nadzieję, że nam pomoże. Będzie bardzo ważny. 

Czujesz się niezauważany faktem, że nigdy się o tobie nie mówi? Czego się

spodziewasz po tym sezonie?

- Zawsze tak było, odkąd tutaj przybyłem, dziennikarze robią swoje, ja zawsze

zasłużyłem na grę na boisku. Tak będzie w tym sezonie, zawsze pracuję, aby być w

pierwszym składzie, potem to trener decyduje kto ma grać. 

 

To najlepszy Jesus w Romie?

- Zakończyłem sezon na wysokim poziomie i muszę go utrzymać. Zawsze jest

presja, ludzie zapominają, że mam 26 lat i przed sobą długą drogę, dużo do nauki.

Jestem gotowy na wszystko.

Inne zespoły bardzo się wzmocniły: uważasz, że jesteście konkurencyjni,

aby walczyć o mistrzostwo?

- Tak, to dobrze, w ten sposób rozgrywki są bardziej konkurencyjne z Milanem,

Interem, Juve, Napoli i Romą. Lepiej jest grać z mocniejszymi drużynami, dają ci

więcej motywacji i również kibice przychodzą częściej na stadion, gdy jest dużo
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pięknych spotkań.

 

Różnica między Spallettim i Di Francesco?

- Spalletti jest bardziej doświadczony, ale taktyka we Włoszech się zmienia niewiele

dla środkowych obrońców. Nie ma dużej różnicy, włoska taktyka jest zawsze taka

sama.

 

Czego brakuje Gersonowi?

- Jest bardzo młody, ma 20 lat. Musi się bardzo poprawić, brakuje mu ciągle nieco

pewności siebie i regularności, aby móc pomóc drużynie, dalej to trener decyduje

kto gra.  

 

Co myślisz o Moreno, biorąc pod uwagę, że jest twoim rywalem do miejsca

w drużynie?

- Nie jest moim rywalem, jest kolegą z drużyny. Wszyscy jesteśmy gotowi pomóc

Romie. Jest świetnym chłopakiem, wie jak się ustawiać, pomoce bardzo Romie, tak

jak inni, którzy są do dyspozycji.
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